
Візит делегації міста Славутич
продукцією підприємства, а й мали 
можливість безпосередньо поба
чити процеси ремонту техніки, 
устаткуванням підприємства, мо
дернізовані та новітні розробки, 
оглянути агрегати та запасні части
ни, якими комплектуються вироби, 
для оцінки можливої співпраці, 
в тому числі в рамках імпортозамі- 
щення. Міський голова Юрій 
Фомічев висловив готовність до 
співпраці в цьому напрямку, розви
ток якого дозволить створити нові 
робочі місця в Славутичі. Зі своєї 
сторони т.в.о. директора Михайло 
Мосін від імені заводу також висло
вив готовність до співпраці.

оборонного замовлення. Завод 
представляли керівники підприєм
ства на чолі з т.в.о. директора 
Михайлом Мосіним. З метою нала
годження співпраці, можливої коо
перації керівники підприємств та 
установ м. Славутич взяли участь 
у розширеній екскурсії по заводу та 
ознайомились не тільки з готовою

Дана зустріч відбулась у рамках 
розширення співробітництва по лі
нії імпортозаміщення між промис
ловими підприємствами області та 
підприємствами державного кон
церну «Укроборонпром», до складу 
якого входить ДГІ «ЖБТЗ», для ви
конання програм соціально-еконо
мічного розвитку та державного

Делегація керівництва Славутича на чолі з міським голо
вою Фомічевим Юрієм Кириловичем та секретарем ради 
Борисовим Володимиром Володимировичем і 
представників промислових підприємств міста 20 вересня 
відвідала державне підприємство «Житомирський броне
танковий завод» (ЖБТЗ).


